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Agenda: 

De voorzitter opent de vergadering. 

1. Verslag van de vorige vergadering (17 juni 2011): 
Geen opmerkingen. 

2. Ruimtelijke planning. Ontwerp van 'Structuurvisie 
Infrastructuur en Ruimte' met bijhorende Plan MER en 
'Algemene Maatregel van Bestuur en Ruimte' – Nederland 
- zienswijzeprocedure: verlenen van gunstig advies mits 
bepaalde overwegingen. 
 
Gedeputeerde Marc De Buck geeft een beknopte inleiding. 
Daarna licht de heer Mark Cromheecke, directeur Ruimte, 
dit dossier verder toe.. 
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Hij benadrukt dat het hier gaat om een structuurvisie, een 
abstract kader dat later moet concreet vertaald worden 
door de lokale overheden. Hij vestigt de aandacht op de 
methodiek van een structuurvisie waarbij de hogere 
overheid het principiële kader aanreikt en de lagere 
overheden die moeten uitvoeren. Gelet op deze methodiek 
zijn de opmerkingen van de provincie dan ook vrij 
algemeen. 
 
De heer Jan Fiers vraagt zich af hoe dit spoort met andere 
beleidsnota's op diverse niveau's. De heer Cromheecke 
antwoordt dat er geen echte connecties zijn. 
 
De heer Jozef Van Pée informeert naar de verdere gang 
van zaken is. De heer Cromheecke wijst er op dat de 
provincie enkel advies geeft en geen verdere inschatting 
heeft van de gang van zaken. Gedeputeerde De Buck wijst 
er op dat wellicht ook de andere grensprovincies advies 
gegeven hebben maar dat er geen coördinatie was vanuit 
het Vlaamse Gewest. 
 
De heer Luc Maes vraagt wat de rol van de provincie kan 
zijn bij concrete dossiers zoals Morres Meubel. De heer 
Cromheecke stipt aan dat er binnen de Benelux VLANED 
een methodiek is uitgewerkt waarbij de planinitiatief-
nemende overheid de andere moet informeren wanneer 
het plan grensoverschrijdende gevolgen heeft. Deze 
methodiek is echter nog niet in de betrokken wetgeving 
ingepast.  
De heer Fiers heeft nog een technische vraag. Vroeger 
werden dergelijke dossiers toch louter binnen de Deputatie 
behandeld? De heer Cromheecke antwoordt dar het 
gezien de aard van het dossier een behandeling in de 
Provincieraad aangewezen is. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier 
wordt voor verdere behandeling doorgestuurd naar de 
Provincieraad. 

3. Provinciaal ruimtelijk uitvoeringsplan 'Regionaal 
bedrijventerrein Aalter met het oog op de optimalisatie van 
de mobiliteit door de aanleg van een brug' . 
 
Gedeputeerde De Buck wijst er op dat het hier gaat over 
het bedrijventerrein Woestijne, waarbij het PRUP moet 
zorgen voor een beperkte aanpassing zonder invloed op 
het terrein zelf. 
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. Het dossier wordt 
voor verdere behandeling doorgestuurd naar de 
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Provincieraad. 
 

4. Vzw Zorginnovatiecluster Zuid-Oost-Vlaanderen - 
goedkeuring van de toetreding als structureel lid en van de 
statuten van 14 juni 2011 met engagement tot betaling van 
een jaarlijkse bijdrage onder voorbehoud van voorziening 
van de nodige kredieten in het budget + voordracht van 2 
bestuurders 
 
Gedeputeerde De Buck leidt dit punt kort toe. 
 
De heer Fiers vraagt of dit dossier ook op de 5e commissie 
geagendeerd wordt. 
 
Gedeputeerde De Buck beaamt dat het een gemengd 
dossier is, evenwel gestart vanuit een streekontwikkelings-
visie, in essentie dus economisch. Op het terrein werken 
de dienst Economie, Europese en Internationale 
samenwerking en de directie Welzijn goed samen. Dit 
dossier wordt verder ontwikkeld in nauw overleg met 
gedeputeerde Eddy Couckuyt. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier 
wordt voor verdere behandeling doorgestuurd naar de 
Provincieraad. 
 

5. Provinciaal Ruimtelijk Structuurplan - Voorlopige 
vaststelling van het ontwerp van partiële herziening; de 
deputatie wordt belast met de organisatie van het 
openbaar onderzoek 
 
Gedeputeerde De Buck wijst er op dat het bij deze partiële 
herziening vooral gaat over wonen en werken. De heer 
Cromheecke licht verder toe aan de hand van een 
PowerPoint presentatie (bijgevoegd bij dit verslag). 
 
Na afloop informeert de voorzitter of er vragen zijn. 
 
De heer Maes vraagt of de prognoses qua woonbehoeften 
van het oorspronkellijk PRS getoetst zijn aan de realiteit. 
Vooreerst geeft de heer Cromheecke aan dat er een 
onderscheid moet gemaakt worden tussen het stedelijk 
gebied en het buitgen gebied. Voor de stedelijke gebieden 
geldt de kwantitatieve optie als een minimum, voor het 
buitengebied als een maximum. Voor het buitengebied 
geldt dan ook een gesloten bevolkingsprognose. De 
berekening werd gebaseerd op 2007 maar rekening 
houdende met de evolutie sedert 1991.  
 
De heer Freddy Verbeke verwijst naar recent 
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cijfermateriaal van VOKA met betrekking tot de verwachte 
stijging van de werkgelegenheid in de Waaslandhaven –
kunnen de woonprognoses dit volgen? De heer 
Cromheecke stelt dat dit voor de stedelijke gebieden zoals 
Temse en Beveren  geen probleem is gelet op het feit dat 
die kwantitatief optie een minimum is. Als aan de hand van 
de woonbehoeftestudie de behoefte kan aangetoond 
worden en het aanbod is te beperkt dan kunnen 
woonuitbreidingsgebieden aangesneden worden.  
 
De heer Fiers vraagt of het gebrek aan scholen ook 
bekeken wordt in de herziening PRS. De heer 
Cromheecke wijst dat voor het buitengebied dit een lokale 
aangelegenheid betreft. Voor de stedelijke gebieden wordt 
het voorzieningen niveau telkens meegenomen in de 
afbakeningsprocessen.  
 
Qua timing ziet het verhaal er als volgt uit. Na goedkeuring 
in de Provincieraad volgt 90 dagen openbaar onderzoek. 
Bedoeling is om voor juli 2012 de herziening PRS definitief 
goed te keuren. 
 
Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. Het dossier 
wordt voor verdere behandeling doorgestuurd naar de 
Provincieraad. 

6. Varia 
 
Gedeputeerde De Buck deelt mee dat de commissieleden 
per mail nog op de hoogte gebracht zullen worden van 
een omwisseling van de vergaderdata van de 2e en de 6e 
commissie in het kader van de budgetzittingen. 
 
De heer Fiers dringt er op wijzigingen van vergaderdata 
zoveel mogelijk te beperken – de kalender ligt al een jaar 
op voorhand vast. Indien de gedeputeerde verhinderd is, 
lijkt het beter hem te vervangen door een collega. 
 
De voorzitter neemt nota van deze opmerking. 
 
Er zijn geen verdere variapunten en de vergadering wordt 
gesloten. 

Gent, 5 september 2011 
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De notularis    De voorzitter 

Pascal de Meyer   Frans Van Gaeveren 


